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Írásbeli kérdés

Katona Béla
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

"Sikeres-e az önkormányzati elővásárlási jog?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Dr . Oszkó Péter pénzügyminiszter úrnak .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A 2009 . évi XLVIII. törvény júniusi hatálybalépése óta lehet ősége van az
önkormányzatoknak, hogy a hitel törlesztő részletek elmaradása miatt kényszerértékesítésre
kerülő lakóingatlanok esetében éljenek elővásárlási jogukkal. A kormány - az
önkormányzatok nehéz anyagi helyzetére tekintettel - a Magyar Fejlesztési Bank Zrt.-n
keresztül kedvező kamatozású hitelt biztosít . Az előbb leírtakra tekintettel az alábbi
kérdéseket szeretném feltenni .

Tisztelt Miniszter Úr!

Információik szerint hány önkormányzat kért tájékoztatást az MFB "Sikeres
Magyarországért" Bérlakás Hitelprogramjáról?

Az érdeklődő önkormányzatok közül, hányan vettek fel hitelt abból a célból, hogy a
kényszerértékesítések során tudjanak élni elővásárlási jogukkal?

A mai napig összesen hány milliárd forint hitelt helyeztek ki az önkormányzatokhoz a
fent említett program keretében?

Várom válaszát .

Budapest, 2009 . szeptember 16 .

Soltész Mikló s
Kereszténydemokrata Néppárt
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